



End-to-End Infrastructure Development and Resourcing Services for S4R.

AMENDMENT 001

The purpose of this amendment is to modify the security clause.

On page 16, **DELETE** the following section in its entirety:

7.0 SECURITY:

The consultant(s) must have a security clearance to the level of “reliability” (protected Level B) . No contract will be awarded unless this requirement is met. BizPaL will initiate a security screening request if the successful contractor is not security cleared at this level.

and **REPLACE** with the following:

7.0 SECURITY:

No security is required under this RFP.

****All other terms and conditions remain unchanged.**



Request for Proposal / Demande de Proposition: ISED-200432

**DÉVELOPPEMENT DE L'INFRASTRUCTURE DE BOUT EN BOUT ET SERVICES DE
RESSOURCEMENT POUR LES SERVICES AUX ORGANISMES DE RÉGLEMENTATION (S4R)**

MODIFICATION 001

Le but de cette modification est modifier la clause de sécurité.

A la page 28, **SUPPRIMEZ** la section suivante dans son intégralité :

7.0 SÉCURITÉ :

Le consultant ou les consultants doivent avoir obtenu une cote de sécurité de niveau « fiabilité » (niveau Protégé B). Aucun marché ne sera attribué si cette exigence n'est pas respectée. PerLE lancera une demande d'enquête de sécurité si l'entrepreneur retenu ne possède pas de cote de sécurité de ce niveau.

et **REMPLETER** par ce qui suit :

7.0 SÉCURITÉ :

Aucune sécurité est requise pour cette DDP.

****Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**